
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 68. posiedzeniu Senatu 

w dniu 14 grudnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Samorządom został niespełna miesiąc na przygotowanie się do składania wniosków o dotacje z Funduszu 

Dróg Samorządowych. Wciąż jednak nie wiadomo, jak taki dokument opracować i co konkretnie zdecyduje 

o jego sukcesie. 

Jednostki samorządu terytorialnego, które chcą wyremontować drogi, narzekają na brak istotnych szcze-

gółów, i to zarówno w ustawie, jak i w projekcie rozporządzenia o Funduszu Dróg Samorządowych. 

Proszę o informację w wymienionej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 

 

 


